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Op 14 juni is er een overleg geweest van de gemeente met Jan van Weert en Tensor over de 
huurovereenkomst voor het gebruik van de sporthal op het KMS-terrein (turnhal).  

- In de vergadering zou een verschil van inzicht aan het licht gekomen tussen de gemeente en Jan 
van Weert over het programma van eisen van de vereniging. Van welk programma van eisen van 

de vereniging is de gemeente in de voorbereiding van het overleg uitgegaan? 
- Als dit een ander programma is dan het programma van eisen dat bij het raadsvoorstel voor de 

turnhal van 29 maart 2017 als bijlage 2 is opgenomen, wat is daarvan de reden of oorzaak? 

- In die bijlage 2 is ook het programma van eisen van Tensor opgenomen. Kwam het “aanbod” van 
de gemeente in het overleg van 14 juni voor Tensor overeen met dat programma? Zo nee, op 

welke punten niet? 
- Welke positie heeft Djavana bij het opstellen van de huurovereenkomst(en) met Jan van Weert en 

Tensor? 

  
  

 


